

Jun 2017

Re: Conversations Interculturelles

La Fondation Cole a entrepris de créer un programme de « Théâtre » afin d'encourager une meilleure compréhension et une plus grande harmonie sociale entre les différentes communautés culturelles de Montréal. Ce programme consiste en subventions diverses visant la production, la création et la traduction. Ces subventions sont décrites plus en détail dans la documentation qui accompagne la présente lettre. Pour plus de renseignements, consultez le site de la Fondation à... www.colefoundation.ca/fr/communaute/.

Si votre théâtre désire présenter sa candidature pour l'une de ces subventions, veuillez compléter le formulaire de demande de subvention et le retourner à la Fondation Cole avec les documents requis. Envoyez également une copie électronique du formulaire à M. Barry Cole (barrycole@videotron.ca) avec une copie conforme à M. John Moran (jmoran@videotron.ca). Toutes les demandes de subvention doivent être reçues par la Fondation Cole avant 17h00, le 30 septembre 2017. Les gagnants de cette compétition seront dévoilés avant la fin janvier 2018.

Bien à vous,

La Fondation Cole

June 2017

Re: Intercultural Conversations

The Cole Foundation has undertaken to create a theatre programme to encourage a better understanding and greater social harmony amongst the various cultural communities of Montreal. This programme consists of various types of theatre grants which include Production Grants, Commissioning Grants and Translation Grants. These grants are described in more detail in the background paper which is included with this letter. Further information can also be found on the Foundations website... www.colefoundation.ca/community/.

If your theatre would like to apply for any of these grants, please complete the application and mail a signed original with all supporting documentation to the Cole Foundation. In addition, send an electronic copy of the application to Barry Cole (barrycole@videotron.ca) with a CC to John Moran (jmoran@videotron.ca). All applications for these grants must be received by the Cole Foundation by 5:00 pm, September 30, 2017. Winners of this competition for grants will be announced before the end of January 2018.

Sincerely,

The Cole Foundation